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Pan  
Paweł Adamowicz  
Prezydent Miasta Gdańska   

 
 
 

Na podstawie §24  Regulaminu Rady Miasta Gdańska - stanowiącego Załącznik  do 
Uchwały Nr LIII/1551/10 Rady Miasta Gdańska z dnia 28 października 2010 roku  składam 
interpelację w sprawie:  
 
Konsultacji społecznych wynikających dokumentu podpisanego przez 12 prezydentów 
i  burmistrzów dużych miast, deklarujących wbrew rządowi i niemal 90% Polaków 
przyjmowanie muzułmańskich imigrantów.   
 
           Jak większość z Polaków (niemal 90% obywateli nie życzy sobie imigrantów islamskich.) z zasmuceniem 
odebrałem informacje o podpisaniu deklaracji (i to bez najmniejszej konsultacji z wyborcami) która jest 
zdecydowanie polityczna. Gdyby nie chodziło o zdrowie, życie, obronę kultury i ogólnie bezpieczeństwo można 
by powiedzieć, że jest to groteskowa deklaracja w stylu „na złość mamie odmrożę sobie uszy”. Jednak nie chodzi 
tylko o kwestię zrobienia na złość rządowi, ale Polakom, bo oni nie chcę imigrantów, nie rozumiem tej formy 
buntu. Jestem jednak przekonany, że nigdy do tej inwazji tutaj w grodzie Neptuna nie dojdzie. Niemniej jeśli taki 
list został już podpisany, to domagam się zorganizowanie konsultacji społecznych (podobne interpelacje 
spływają już do sygnatariuszy tego dokumentu w innych miastach, chociażby w Warszawie). Konsultacje 
powinny odbyć się w każdej z dzielnic miasta i dotarcie z informacjami o nich powinny być najszersze, tak by 
każdy z mieszkańców mógł w nich uczestniczyć, najlepszą lokalizacją będzie szkoła. Dodatkowo każda 
z konsultacji powinna być transmitowana na stronie gdansk.pl i kończyć się przeprowadzenie ankiety wśród 
gdańszczan, która będzie jednoznaczną oceną ww. działań.  Zapewne mieszkańcy będą bardzo zainteresowani, 
chcieliby poznać nie tylko powód podpisanej deklaracji, ale ilu i czy w ich dzielnicach pojawią się muzułmańscy 
imigranci, co wiązać się będzie z przydziałem mieszkaniowych, a tym samym gdańszczanie, którzy od lat starają 
się o mieszkanie komunalne będą musieli oddać swoje przydziały imigrantom. Zapewne pytań będą dziesiątki. 
Uważam, że okres wakacyjny jest dobrym czasem do tego aby, przygotować konsultacje i rozpocząć je od 
września, gdy nasi mieszkańcy wrócą z wakacji. Jestem w stanie osobiście zaangażować się w organizację 
spotkania, gwarantuję frekwencję i odpowiednie nagłośnienie, także medialne, tak aby żadna ważna sprawa 
i każde słowo odpowiednio wybrzmiało. Z góry dziękuję za pozytywną odpowiedź na moją interpelację. 
Zgodnie z przepisem §26 oczekuję odpowiedzi lub wyjaśnienia w ciągu 14 dni. 

                                                                                             
                                                                                                               Z poważaniem, 
                                                                                                                                    Łukasz Hamadyk 


